

KAJPLATS



Design and Quality
IKEA of Sweden

English	6
Français	14
Español	22

English

This is a Matter-certified product. It can be integrated into the IKEA Home smart system, or into any other Matter supporting system. It can also be used as a stand-alone product.

Scan the QR Code on the last page of this document. It contains the Advice & Care Instructions along with other documentation.

Read instructions carefully and keep for

future reference.

CAUTION - RISK OF ELECTRIC SHOCK.

Do not use if outer lamp envelope is damaged or broken.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules.

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS standard(s).

Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation of the device.

WARNING:

Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the

user's authority to operate the equipment.

NOTE:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there

is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the

receiver is connected.

- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF EXPOSURE INFORMATION

According to RF exposure regulations, under normal operations the end user shall refrain from being closer than 20 cm from the device

Manufacturer: IKEA of Sweden AB
Address: Box 702, SE-343 81 Älmhult
SWEDEN

Français

Ce produit est certifié Matter. Il est compatible avec le système IKEA Home smart ou tout autre système fonctionnant avec le protocole Matter. Peut aussi être utilisé seul.

Scannez le code QR qui figure sur la dernière page de ce document pour consulter l'ensemble des conseils et instructions d'entretien, ainsi que d'autres ressources.

Lire soigneusement les instructions

et les conserver pour une utilisation ultérieure.

ATTENTION ! RISQUE DE CHOC ÉLECTRIQUE.

Ne pas utiliser si l'enveloppe extérieure de la lampe est endommagée ou cassée.

Cet appareil est conforme à l'article 15 du règlement de la FCC, ainsi qu'aux normes d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. Son fonctionnement est autorisé aux deux

conditions suivantes :

- (1) L'appareil ne doit pas produire de brouillage,
- (2) l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si cela est susceptible de compromettre son fonctionnement.

ATTENTION:

Tout changement ou modification apportés à cet appareil sans approbation expresse de la partie responsable de la conformité peut rendre nulle la capacité de l'utilisateur à utiliser cet appareil.

REMARQUE :

Cet appareil a été mis à l'essai et il est conforme aux exigences relatives aux appareils électroniques de classe B, selon la section 15 des règles de la FCC (Commission fédérale des communications). Ces exigences sont prévues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans le cas d'une installation domestique. Cet appareil génère, utilise et peut émettre de l'énergie sous forme de fréquences radio. Si l'appareil n'est pas installé ou utilisé conformément aux instructions, il peut provoquer

des interférences perturbant les communications radio. Il est cependant impossible de garantir l'absence totale d'interférences d'une installation donnée. Si cet appareil produit des interférences nuisibles à la réception radio/télévision, ce qui peut-être déterminé en mettant successivement l'appareil sous tension et hors tension, nous conseillons à l'utilisateur d'essayer de remédier à ce problème en suivant l'une des procédures suivantes :

- Réorienter ou déplacer l'antenne de réception.
- Augmenter la distance entre l'appareil et

le récepteur.

- Brancher l'appareil à une prise placée sur un circuit différent de celui auquel le récepteur est raccordé.
- Communiquez avec votre revendeur ou tout technicien radio/TV qualifié pour obtenir de l'aide.

INFORMATION SUR L'EXPOSITION AUX RADIOFRÉQUENCES

Selon la réglementation sur l'exposition aux radiofréquences, dans des conditions normales d'utilisation, l'utilisateur doit se tenir à au moins 20 cm de l'appareil.

Fabricant : IKEA of Sweden AB
Adresse : Box 702, SE-343 81 Älmhult,
SUÈDE



<https://m.qr.ikea.com/m/Zt6KAgT4qJ2EdhCtrwkl>

BACKSIDE OF PRINTED A&I